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Porządek   posiedzenia   Komisji   Edukacji   Publicznej...  Nr 3/06 z 
dnia 20 marca   2006  r.- godz. 10 00 

 
1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego  posiedzenia. 
2. Zaopiniowanie proj. uchwał pod obrady Rady w dniu 27 

marca 2006 r. 
3. Sprawy bieŜące i wolne wnioski. 
4. Informacja w zakresie sportu, turystyki i rekreacji . 
5. Informacja w zakresie opieki zdrowotnej na terenie gminy. 

 
 

Posiedzeniu Komisji  przewodniczyła Jadwiga Fudala  – 
Przewodnicząca Komisji, przywitała przybyłych i stwierdziła 
prawomocność obrad , oświadczając , iŜ zgodnie z listą 
obecności w posiedzeniu uczestniczy 6 spośród 7 osobowego 
składu  Komisji, co stanowi kworum do podejmowania 
prawomocnych decyzji .  

 
Radny nieobecny: Marian Szumski. 
 
Listę obecności stanowi strona pierwsza niniejszego 
protokołu. 

 
Przewodnicząca Komisji  poddała pod głosowanie w/w 
porządek obrad  .  

 
 
Głosowało   -  6 

 
 
Za    -  6 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie przyjęła w/w 
porządek obrad. 
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Ad. 1.  Przyjęcie protokołu  z poprzedniego  posiedzenia .  

 
 

Przewodnicząca Komisji Jadwiga Fudala   poddała pod 
głosowanie 

 
 

Protokół Nr  2/2006 z dnia 24 lutego  2006 r  
  
  

Głosowało   -  6 
 

 
Za    -  6 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie przyjęła 
Protokół Nr  2/2006  bez uwag.  
 

 
 

Komisja przyjęła do wiadomości treść odpowiedzi na 
wnios ek Komisji z dnia 24  lutego 200 6 r w spr. wymiany 
uszkodzonych paneli sufitowych w Świetlicy Wiejskiej w 
Pęplinie. 
 
 
Na obrady Komisji przybył radny  : Marian Szumski. 
 
 

Ad. 2.  Komisja zaopiniowała następujące  proj. uchwał pod 
obrady Rady  

 
 

- proj. uchwały w spr. zatwierdzenia „Planu Rozwoju 
Sołectwa Niestkowo” 
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W/w proj. uchwały omówił radny Bogdan śabiński. 
 
Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie w/w 
proj. uchwały. 

 
 
 

Głosowało   -  7 
 

 
Za    -  7 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie 
zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały. 
 

 
- proj. uchwały w spr. przystąpienia Gminy Ustka do 
Fundacji pod na zwą „Partnerstwo Dorzecza Słupi” 
 
 
Zdzisław Lesiecki Zastępca Wójta 
- omówił w/w proj. uchwały 

 
 

Członek Komisji Andrzej Zawada 
- wnioskuję by na Sesję zaprosić przedstawiciela Fundacji . 
 
Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie w/w 
wniosek.  

 
 

Głosowało   -  7 
 

 
Za    -  6 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  1 
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W wyniku głosowania Komisja większością głosów 
przyjęła  w/w wniosek. 
 

 
Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie w/w 
proj. uchwały. 

 
 

Głosowało   -  7 
 

 
Za    -  6 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  1 

 
 
W wyniku głosowania Komisja większością głosów 
zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały. 
 

 
- proj. uchwały o zmianie uchwały Nr VI/40/95 Rady 
Gminy Ustka z dnia 16 maja 1995 r w sprawie 
zabezpieczenia kredytu w kwocie 2.000.000 zł 
zaciągniętego w Banku Ochrony Środowiska S.A. w 
Koszalinie.  

 
 
  Halina ŁaŜewska Skarbnik Gminy 

-  omówiła w/w proj. uchwały zgodnie z uzasadnieniem 
 
 

Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie w/w 
proj. uchwały. 

 
 

Głosowało   -  7 
 

 
Za    -  7 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 
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W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie 
zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały. 
 

 
- proj. uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia 
budŜetu  gminy na 2006 r oraz w sprawie zmian w 
budŜecie gminy na 2006 r. 

 
 

Halina ŁaŜewska Skarbnik Gminy 
-  omówiła w/w proj. uchwały zgodnie z uzasadnieniem, 
wyjaśniając iŜ w zał. Nr 2 – Wydatki majątkowe dział 010 

Wodociągi i Kanalizacja w poz. 1 po wyrazie inwestycji będzie 

dopisany zapis o brzmieniu : „budowa stacji uzdatniania wody w 
Przewłoce” 
 
 
 
Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie w/w 
proj. uchwały. 

 
 

Głosowało   -  7 
 

 
Za    -  6 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  1 

 
 
W wyniku głosowania Komisja większością głosów 
zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały. 
 

 
 

- proj. uchw ały w spr. upamiętnienia Ŝycia i osiągnięć 
Pana Romana Zuba.  
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Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie w/w 
proj. uchwały. 

 
 

Głosowało   -  7 
 

 
Za    -  7 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie 
zaopiniowa ła pozytywnie w/w proj. uchwały. 
 

 
Ad. 3.  Sprawy bieŜące i wolne wnioski. 

 

 

Obrady Komisji opuścił radny Ryszard Krefft. 
 
 
Komisja przyjęła do wiadomości treść następujących 
pism:  

 
 

1. Podanie Pani /* wyłączenie jawności na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy o 

dostępie do informacji publicznej ze względu na prywatność osoby/ w spr. 
zatrudnienia  w charakterze inkasenta poboru opłaty 
targowej w m. Rowy. 
Odpowiedź Pani Skarbnik w przedmiocie sprawy. 
 

2. Informacja o zastosowanych umorzeniach 
wierzytelności, do których nie stosuje się przepisów – 
Ordynacja podatkowa za 2005 rok. 

 
3. Placówka StraŜy Granicznej w Ustce  dot. sprawozdanie 

z działalności za 2005 r  
 

4. Telewizja POLSAT S.A.  w spr. wyjaśnień w zakresie 
sprostowania materiału telewizyjnego 
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5. Zespół Szkół Technicznych w Pęplinie  w spr. zmiany 
zapisów Uchwały Rady Gminy Ustka Nr XXX/316/2005 z 
dnia 29 listopada 2005 roku w spr. określenia zasad 
udzielania i rozliczania dotacji dla niepublicznych szkół 
podstawowych , gimnazjów i przedszkoli w Gminie Ustka. 

 
 

Komisja  zapoznała się z opinia prawna w w/w temacie  i 
w oparciu o posiadane dokumenty  nie widzi podstaw do 
zmiany uchwały. 

 
 
Przewodnicząca Komisji Jadwiga Fudala ogłosiła 20 min przerwę w 
obradach Komisji tj. od godz. 11 45  do godz. 12 05 . 
 
Po przerwie Komisja wznowiła obrady realizując dalszy porządek 
obrad. 
 
 
Obrady Komisji opuścił radny Krzysztof Matyjasik. 
 
 
Sprawa  podziału środków (30 tyś zł)  na lokalizację 
placów zabaw na terenie gminy   

 
 

Komisja ustaliła harmonogram realizacji placów zabaw  
w 2006 roku w następujących miejscowościach 
 
1. Machowinku  
2. Pepino  
3. Wodnica  
4. Duninowo  
5. Rowy – doposaŜenie istniejącego placu zabaw 

 
 

Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie w/w 
harmonogram realizacji placów zabaw 
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Głosowało   -  5 
 

 
Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 
 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie zajęła 
stanowisko jak wyŜej. 
 
 
Członek Komisji Bogdan śabiński 
- wnioskuję o zamontowanie 1 lampy na istniejącym słupie 
naprzeciwko posesji Nr 48 w Charnowie – droga do szkoły 
 

 
Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie w/w wniosek. 

 
 

Głosowało   -  5 
 

 
Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 
 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie podjęła w/w 
wniosek.  
 
 

Ad. 4.  Informacja w zakresie sportu, turystyki i rekreacji . 
 
 
 Justyna Sokołowska  
 -  przedstawiła  informację w zakresie sportu, turystyki i rekreacji 

oraz plan imprez na rok 2006 zgodnie z zał. Nr 1 do niniejszego 

protokołu. 
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 Członek Komisji Andrzej Zawada 
 - wnioskuję by w ramach organizacji imprezy szachowej „Jantar 

Bałtyku” przewidzieć imprezę towarzyszącą wśród mieszkańców  

dla młodzieŜy i dzieci. O imprezie tej powiadomić Sołtysów. 
 
  

Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie w/w wniosek. 
 
 

Głosowało   -  5 
 

 
Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 
 
 
W wyniku głosowania Komisja podjęła w/w wniosek. 
 
 
Komisja przyjęła o wiadomości informację w zakresie 
sportu, turystyki , rekreacji i imprez na rok 2006.  
 
 

Ad. 5.   Informacja w zakresie opieki zdrowotnej na terenie 
gminy.  

 
 

W związku z nieprzybyciem  na obrady Komisji dr 
Janusza Grzybowskiego i dr Ryszarda Jaguś, Komisja 
odłoŜyła przedmiotowy temat na kolejne posiedzenie. 
 
 
Komisja postanowiła ponownie wystąpić do w/w lekarzy 
o przedłoŜenie pisemnej informacji w zakresie opieki 
zdrowotnej na terenie gminy.  
 
W przypadku nie przesłania niniejszej informacji Komisja 
zwróci się do Przewodniczącego Rady Gminy o 
zainteresowanie się w/w tematem.  
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Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie w/w 
stanowisko. 

 
 

Głosowało   -  5 
 

 
Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 
 
 
W wyniku głosowania Komisja podjęła stanowisko jak 
wyŜej. 

 
 
 

Wobec zrealizowania porządku obrad Przewodnicząca Komisji  
o godz. 12 40  zamknęła obrady Komisji. 
 

 
Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 
 
 
 
  Protokołowała                           Przewodniczący Komisji 

 
      GraŜyna Frankiewicz                  JADWIGA  FUDALA 

 
 
 

 
 


